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Onderwerp: Veilig met de fiets naar school 

 

Geachte wethouder, beste Johan, beste John,  

 

Met belangstelling hebben wij als Fietsersbond kennis genomen van de plannen om 

schoolgebouwen en sporthallen voor gymlessen in Maastricht te realiseren.  Onlangs 

hebben raadsleden met bewoners tijdens een zogenaamde Stadsronde van gedachten 

kunnen wisselen over de huisvestingsplannen en in februari  a.s. beslist de gemeenteraad 

over de plannen.  

Als Fietsersbond zetten wij ons in voor het stimuleren van het fietsgebruik door alle 

leeftijdgroepen. Het bevorderen met de fiets of te voet naar school te komen is een effectieve 

aanpak met een opvoedende en lange werking. Belangrijke voorwaarden voor het faciliteren  

van het fietsgebruik zijn b.v. het veilig kunnen stallen van de fiets bij school en bij de 

sportfaciliteiten, maar bovenal het creëren van veilige fietsroutes naar school, naar 

sportfaciliteiten en de veilige schoolomgeving. Het CROW heeft onlangs richtlijnen 

gepubliceerd voor de (veiliger) Schoolomgeving. Deze maatregelen zijn ook nodig om de 

door de raad vastgestelde STOP-prioriteit te realiseren. 

Graag willen wij onze visie in een overleg met u, als portefeuillehouders onderwijs, resp. 

mobiliteit toelichten. Wat ons betreft worden hierbij tevens de partners uitgenodigd die zich 

ook om de veilige schoolomgeving bekommeren, zoals Veilig Verkeer Nederland, Veilig 

Verkeer Werkgroep Maastricht en het Regionaal Orgaan Verkeersveiligheid Limburg, 

 

 

Met vriendelijke groet, 

Namens het bestuur van de Fietsersbond afdeling Maastricht en Heuvelland 

Voorzitter 

 


